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Referat: af ordinær generalforsamling 19-06-2021 

 
 

1. Dirigent: Ove Paarup (42) vælges til dirigent, 19 husejere deltog i 

generalforsamlingen. 

2. Formandens og bestyrelsens beretning: 

Bestyrelsen har afholdt tre møder.  

Vejvedligeholdelse det seneste år ved Marc Vinnergaard fortsætter endnu 1 år.  

Tak til bestyrelsen og de andre lodsejere, der hjælper med at vedligeholde området.  

Vi vil også byde de nye ejere i nr. 34 velkommen, Carsten og Christina, der har 2 

døtre, Freja og Mille.  

Nogle grundejere har træer der er langt over 6,5 meter høje, i henhold til vedtægter 

og lokalplan bedes alle beskære eller fælde dem, tag kontakt til formanden hvis man 

er i tvivl. Spørg evt. naboerne om hjælp. 

Andreas Weir (6-8) har hjulpet med en kontakt i kommunen. Per kontaktede 

Naturvejleder Christina Kaaber-Bühler for et møde i vores forenings  

fællesarealer. Vi Per (22) og Freddy (32), gennemgik arealerne med Christina der vil 

lave en plan (forslag)for vores område, hun kommer til et foredrag i august måned, 

hvor alle får indbydelse når vi kender datoen. Man må gerne medtage andre 

interesserede. 

Dejligt at regnskab og kasserer fungerer særdeles tilfredsstillende.  

Tal i regnskabet var ”faldet ud” hovedtallene var korrekte, nyt blev udleveret til de 

deltagende, øvrige kan få et nyt hos Freddy (32) eller finde regnskabet på 

www.sigfredsminde.dk/Dokumenter  

Banken Nordea har bedt formanden levere personnummer som er dokumenteret fra 

foreningens bestyrelsesmedlemmer, Freddy (32) har til gengæld bedt om 

dokumentation for lovhjemmel herfor, hvilket Nordea endnu ikke har fremskaffet, 

derfor ”hviler” sagen. 

Brænde fra de fældede træer er delt ud til interesserede grundejere.  

Winni (20B) spurgte til om randbeplantning lever op til lokalplanen, formanden 

undersøger hos kommunen 

3. Indkomne forslag:  

Ingen indkomne forslag 

4. Årsregnskabet:  

5. Kasserer Erling Jacobsen (56) fremlagde regnskabet, oplyste bankens gebyr var 

steget til kr. 1000,- pr. år. Regnskabet blev godkendt 

6. Budget og indskud:  

Kassereren fremlagde budget og det blev godkendt.  

Sneregnskab og budget godkendes også 




